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Skolebestyrelsesmøde mandag den 27. januar 2025 kl. 19.00-21.00 
SKÆRBÆK – personalerum  

Medlemmer af skolebestyrelsen: 
Elever: Benedicte 9B og Yrsa 8D 
Forældre: Karina Bukh, Mette Adriansen, Lise Strøm Jensen, Karen Oxlund Jensen, Mik Stabel Andersen, Anja Schrøder 
Trelle, Tobias Schjelde Krüger 
Suppleanter: Pia Bro Christensen, Anne Damkjær Jørgensen 
Personale: Carsten Bonde, Brian Alsløw 
Ledelse: Line Skovsen, Poul Jakobsen 
Ordstyrer: Mette Adriansen  

Fraværende: Anne Damkjær Jørgensen,  

 

Dagsorden til godkendelse 
 

1. Efterretningspunkt (orientering) 
          Nyt fra eleverne: Ingen elever 
          Nyt fra medarbejderne: Intet nyt 
          Nyt fra formanden: Borgerdialogmøde  
                                               Drøftede bl.a. trivsel – en del fremmødte deltog fra distriktet 
                                               Fællesrådsmøde den 5. februar – opfordring til at deltage. 
          Nyt fra ledelsen: Skolestart 2025 
                                          Et stort antal skolestarter betyder, at der oprettes 3 klasser i Taulov og 2 klasser i Skærbæk,  
                                           Hvilket igen betyder, at vi får et ekstra tilskud til opstart fra forvaltningen. 
                                           Lille vandskade i Skærbæk i kælderen – der er kontrol over situationen. 
 

2. Budget 2025 (orientering + godkendelse) 
    Budgettet gennemgået – tildelingen til skolens samlede budget er ikke særlig positiv, så der er ikke så mange midler 

at flytte rundt på. Budgettet er godkendt som forelagt. 
 

3. Klassefravær aug-dec ´24 (orientering) 
     Gennemgået – de forskellige fravær fra klasserne skyldes sygdom, kurser, ferie, omlagte dage, barsel, læsecamp og 
andet fravær. Vores sygefravær ligger generelt under landsgennemsnittet og en smule under kommunens gennemsnit. 
 

4. SOS – frisættelse (drøftelse) 
     SOS – sammen om skolen – regeringens kvalitetsprogram – går ud på at optimere forholdene for landets skoler. 

- Emnerne kan være at forkorte skoledagene, timebank (understøttende undervisning), lokale beslutning om 
bevægelse i skolen – afskaffelse af obligatorisk projektopgaver i 9. kl. kan besluttes eller fremmes, karakterer i 6. 
og 7. årgang – valgfag udenfor alm. undervisning, timetalsfordeling 

 

5. Princip for BYOD (drøftelse) Se bilag 

    BYOD – bring your own device – skolebestyrelsen ønsker ikke at godkende princippet – skolebestyrelsen ønsker at 
udfærdige en skrivelse til politikerne omkring diverse problematikker.  

 

6. Højt begavede børn – tema fra onsdag d. 15/1 – hvad gør vi herfra? (drøftelse) 
 
     Lovbestemt i 1. klasse – der er screeningsmateriale bestående af en masse spørgsmål, som lærerne og forældrene 
hver især udfyldes.  
Det kan være meget svært for  lærerne at spotte de enkelte børn, som eventuelt skal testes. Vi er fremover nysgerrige 
på, hvordan vi gør det i skolen bl.a. ved hjælp at kommunens konsulenter og PPR. 
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7. Klassekasser/klassekonto (Union – foreningsadm.) (drøftelse) 
    Udsat til næste møde. 
 

8. Eventuelt 
Henvendelse fra forælder vedr. smartwatch – der gives ikke dispensation på princippet. 
Guidelines til forældrerådet? Hvad forventes af et forældreråd? Tobias, Karen, Lise og Line er i en arbejdsgruppe, som 

laver et udkast. 
 
 

Kommende møder: 

25/2 Ta (åbent møde) – 26/3 Sk -15/5 Ta -17/6 Sk 


